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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem biztosítják a hátrányos helyzetű gyermekek
oktatását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt tíz évben rengeteg érthetetlen és megmagyarázhatatlan döntés született az oktatási és az 
egyházi intézmények státuszára vonatkozóan. Már az a törvény is, amellyel Önök meghúzták a 
határt, hogy mi számít egyháznak és mi nem, jól mutatta, konkrétan kiknek szeretnének kedvezni és
kiket szeretnének ellehetetleníteni. Olyan ez, mint amikor egy pályázatot egy konkrét személyre 
vagy cégre szabva írnak ki, s láss csodát, véletlenül az nyeri el, aki közel van a tűzhöz. De hát erről 
senki nem tehet, ugye, hiszen csak ő felelt meg a feltételeknek.

A Magyar Evangéliumi Testvérközösség az elmúlt években rengeteg bürokratikus nehézséggel 
nézett szembe az Önök által hozott önkényes szabályoknak köszönhetően. Magyarország és a világ 
számára is egyértelmű, hogy munkájuk sikeres és fontos. Ők azokkal törődnek, azoknak segítenek, 
akiket Önök az út szélén hagytak. Oktatást, szociális és mentális segítséget nyújtanak azoknak a 
családoknak, akiknek gondot okoz a mindennapi betevő előteremtése, az, hogy cipőt vegyenek a 
gyereknek, amiben elmehet az iskolába. Az ő számukra a továbbtanulás segítség nélkül elérhetetlen 
álom, pedig ez az egyetlen lehetőségük arra, hogy emberhez méltóbb életet élhessenek.

A Magyar Evangéliumi Testvérközösség nem csupán iskolát üzemeltet és ételt oszt, hanem reményt 
és esélyt ad. Tanulóik nagy része továbbtanul, s ez nem csak a diákok, az iskola és a 
testvérközösség sikere – ez utat mutat sok ember számára.

A Magyar Evangéliumi Testvérközösség súlyos anyagi gondokkal küzd. Iskolájuk a többi (vagyis az
Önök által kinevezett) egyházi iskola támogatásának eddig is csupán a feléből gazdálkodhatott. Az 
előre tervezést, a felelős gazdálkodást az is nagy mértékben nehezítette, hogy míg más egyházi 



iskolákkal az Emberi Erőforrások Minisztériuma öt évre kötötte a szerződéseket, a Magyar 
Evangéliumi Testvérközösséggel csupán egy évre. S most, amikor mindenki nehezebb helyzetben 
találta magát egy világjárvány közepén, közölték velük, hogy nem kívánják számukra biztosítani a 
kiegészítő támogatást. Kihúzták a lábuk alól a talajt, teljes mértékben ellehetetlenítették a 
működésüket.

Nem tudom, mi zavarja Önöket a Magyar Evangéliumi Testvérközösség létezésében, halálos ítélet 
helyett többlettámogatást kellene nyújtaniuk, hiszen ők végzik el azt a munkát, amire nem lenne 
szükség, ha a kormány nem az elesettekről húzna le újabb és újabb bőrt, ha Önök észrevennék 
azokat a százezreket, akikről Önök nem kívánnak tudomást venni.

Önök elsősorban nem a Magyar Evangéliumi Testvérközösségre sújtanak le, hanem szegény 
családok tízezreire, s azokra a gyerekekre, akiknek semmi más lehetőségük nincs kitörni a 
mélyszegénységből. Ezeknek az embereknek az asztaláról veszik el az ételt, ezeknek a gyerekeknek
a lábáról veszik le a cipőt, s tőlük veszik el a reményt és az esélyt.

Kérdezem Önt:

Miért nem biztosítják több mint 2500, hátrányos helyzetű gyermek oktatását? 

Várom válaszát.

Budapest, 2020. augusztus 30.
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Arató Gergely
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1


